
 

Rm302, Henley Industrial Centre, 9-15 Bute Street, Mongkok, Kowloon, Hong Kong 

31889024  info@communityhealth.org.hk  www.mylife-choice.org 

 

捐款表格 DONATION FORM 
 

捐助金額 Donation Amount 

□ HK$1,00 

□ HK$5,00 

□ HK$1,000 

□ 其他 Other HK$   

 

付款方式 Payment method 

□ 支票付款: 以抬頭「再思社區健康組織有限公司」填寫劃線支票 

cheque – payable to “Community Health Organisation for Intervention, Care and Empowerment Limited” 

 

□ 直接存入「再思社區健康組織有限公司」戶口,匯豐銀行戶口號碼  039-5-074925 
Direct Pay-in to “Community Health Organisation for Intervention, Care and Empowerment Limited” at HSBC A/C 

no: 039-5-074925 

 

請將支票 / 存款收據連同此表格寄回: 香港九龍旺角弼街9-15號恒利中心302室 

「再思社區健康組織有限公司」收, 以便發出收據。 
Please send your cheque / pay-in slip together with this form to Community Health Organisation 
for Intervention, Care and Empowerment Limited, Rm302, Henley Industrial Centre, 9-15 Bute Street, 
Mongkok, Kowloon, Hong Kong. 

個人 /  機構資料 Personal / Organisation Details 

□ 個人 Personal □ 機構 Organisation (Organisation Name:  )

聯絡人 Contact Person:      

地址 Address:      

電話 Tel:   傳真 Fax:  電郵 E-mail:     

□ 請寄回收據  (捐款港幣$100或以上可憑收據申請減稅之用) 

Please send me receipt (Donation of HK$100 or above is tax deductible with a receipt) 

 
收據抬頭 Preferred name on official receipt  

 

□  願意加入成為「再思之友」。本人希望定期以下列方法收取「再思年報」及其他活動資料。  

Would happy to be “friends of CHOICE”. I would like to receive our annual report and update on 
activities. 

□ 電郵 email 

□ 郵寄  post 

 
所有個人資料保密, 只供內部使用 You personal data will be treated as confidential information and for internal use only  

mailto:info@communityhealth.org.hk
http://www.mylife-choice.org/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

九龍 旺角 

弼街 9-15號 

恒利中心 302 室 

再思社區健康組織有限公司 
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